
Zápis ze schůze Školské rady při Gymnáziu, Šumperk 

14. 11. 2018, 16:00 hod,   

Přítomní: Ing. Helena Miterková, Ing. Tomáš Pavelka, Mgr. Tomáš Spurný,  Mgr. Lenka 

Hegerová, Mgr. Petr Opekar, Mgr. Zdeněk Papoušek,  P. Kateřina Horová (omluvena),  

JUDr. Dagmar Koláková,  Mgr. Petr Šíma 

Hosté:  Milan Maceček 

 

Program: 

1. ŠR projednala a doporučila ke schválení Výroční zprávu školy za školní rok 2017/2018 

a Zprávu o hospodaření školy za rok 2017. Dokumenty podepsala předsedkyně rady. 

2. ŠR projednala a schválila zprávu o hospodaření školy za školní rok 2017. Diskuse 

proběhla k plánu investičních akcí na roky 2019 – 2020. Ředitel informoval o 

založených investičních akcích, které škola hodlá realizovat v roce 2019. 

3. ŠR projednala nové školní vzdělávací programy pro čtyřleté i osmileté vzdělávání, 

resp. Jejich aktualizace. Ředitel informoval o změnách – rozložení učiva matematiky, 

změny v seminářích. Ze strany členů rady bez připomínek. 

4. Různé informace ze strany vedení školy přednesl ředitel školy: 

Škola úzce spolupracuje s Městskou knihovnou Špk, v současnosti organizujeme 

několik společných akcí. 

Škola stále jedná o vybudování galerie významného absolventa Zdeňka Sklenáře. 

Ve věci rekonstrukce kotelny bylo zahájeno projektové řízení -  projektová příprava 

pro pozdější realizaci investice za cca 1 100 000 Kč  

Studentům školy se v loňském roce dařilo v soutěžích, umístili jsme se na špičce škol 

v kraji. 

Sdělena informace o vývoji v kauze odškodnění školního úrazu žáka na lyžařském 

kurzu. 

5. ŠR projednala možnosti podpory příprav oslav 100. výročí založení školy. Ze strany 

starosty města deklarovaná podpora města při organizování oslav a možnost získání 

podpory pro jednání u zřizovatele. Bude naplánovaná schůzka zainteresovaných 

osob, které osloví starosta. 

 

Zapsal:   Mgr. Petr Opekar 

 

 

 


